
LETNI OBRAČUN VEVŠKIH GODBENIKOV
Mesec februar je mesec občnih zborov društev in drugih interesnih skupin in

mesec obračunov dela v preteklem lctu. Takrat se pregleda delo, ki je bilo
opravljeno in možnosti, ki so jih zanj intela društva in dela načrte za prihod-
nost. Konec meseca je imela svoj občni zbor tudi godba iz Vevč.

Orkester je v letu 1992 štel 96 čla-
nov. To je največ, odkar orkester ob-
staja. Za tako velik orkester je po-
trebna dobra uglašenost ne samo kar
zadeva igranje, temveč tudi da dobro
funkcionira. Da godba dobro »funkci-
onira«, je bilo videti tudi iz poročila,
ki sta ga podala vsestranski predsed-
nik Jože Meden in predsednik stro-
kovnega odbora Viktor Kresnik. Za
eno in drugo je potrebno veliko priza-
devnosti, odrekanj in tudi trme. Le
tako jim je uspelo razveseljevati Slo-
vence in Slovenijo predstavljati v tu-
jini. Žal pa je prireditev, na katerih bi
nastopil vevški pihalni orkester,
v naši občini izredno malo. kot da se
ne zavedamo kako kvaliteten orke-
ster imamo. To znajo ceniti drugje,
v Avstriji. Nemčiji, Italiji. na Madžar-
skem in povsod tam, kjer so v prete-
kleni letu gostovali.

V letu 1992 je imel orkester 98 vaj
in 60 nastopov. Vse skupaj to pomeni
prek 500 ur na leto. Imeli so 18 kon-
certov in promenadnih koncertov, de-
vet proslav, dvakrat so igrali na šport-
nih prireditvah. devetkrat na kul-
turno-turističnih prireditvah, imeli so

dve tonski snemanji. nastopili so na
štirih zborovanjih političnih strank,
na sedmih družabnih srečanjih in na
devetih žalnih komemoracijah in
obredih.

Nastopili so v Cankarjevem domu
ob 80-letnici mojstra Bojana Ada-
miča, v veliki dvorani Slovenske fil-
harmonije, gostovali v tujini, sodelo-
vali na srečanju pihalnih orkestrov
ljubljanske regije, imeli novoletni
koncert in igrali na svečanostih, ki jih
je imela Teritorialna obramba Slove-
nije. Veliko dela in veliko odpovedo-
vanja.

Omenili so tudi strokovno delo in
izobrazbo, ki jo imajo člani orkestra
in sega v sam vrh tovrstne izobrazbe,
a po zatrditvi Viktorja Kresnika ni
dovolj izkoriščena.

Vsekakor pomeni biti član Papirni-
škega pihalnega orkestra Vevče, da si
velik entuziast in velik Ijubitelj to-
vrstne glasbe. Brez tega člani orkestra
v njem ne bi sodelovali po dvajset,
trideset in več let, se odpovedovali
zasebnemu in družinskemu življenju
in ob tem imeli sitnosti še na delov-
nem mestu. Se tega zavedamo, ko jih

poslušamo in gledamo?
Občni zbor se je za dosedanje delo

zahvalil tako predsedniku Jožetu Me-
denu, podpredsedniku Alešu Bab-
niku, predsedniku strokovnega od-
bora Viktorju Kresniku in dirigentu

Jožetu Hriberšku kot tudi drugim
z željo, da v orkestru še naprej sode-
lujejo. Novi upravni odbor, ki je bil
izvoljen na tem zboru je ostal skoraj
nespremenjen, to pa je poroštvo za
nadaljnje kakovostno delo. Najbolj

prizadevnim so podelili diplome in
praktična darila, poslovili pa so se
tudi od Jožeta Medena, ki je v orke-
stru igral 37 let.

Občni zbor vevških glasbenikov sta
pozdravila tudi predsednik IS SO Mo-
ste-Polje Brane Matjašec in predsed-
nik Zveze kulturnih organizacij ob-
čine Moste-Polje Franc Gradišnik,
oba z željo, da orkester še naprej
razveseljuje Slovence in Slovenijo, pa
tudi našo občino predstavlja v tujini.

E. S.


